
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 335
Vil ministeren redegøre for, hvor mange boliger, der er solgt til tyske statsborgere i 
Ballum, herunder hvor mange af disse som er solgt som henholdsvis helårs -og fritidsboli-
ger? Vil ministeren desuden redegøre for, hvilket tilsyn, der er ført med boligerne i forhold 
til salget af boligerne, herunder hvad tilsynet har kunne konstatere, henset til at borgere 
i området beretter om, at en del boliger står tomme og mørklagte det meste af året og 
dermed ikke bidrager til liv og udvikling lokalt?”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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